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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  08. 11. 2017 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program zasadnutia:  1. Informácia o príjmoch SŠZ za september a október 2017 

                                   2. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2018 – oblasť športu 

                                   3. Plnenie hospodárskeho a sociálneho programu rozvoja mesta Galanta 

                                       za rok 2016  

                                   4. Rôzne 

                                    
 

 

Otvorenie:  

Mgr. Zsolt Barczi, predseda komisie, privítal na zasadnutí Komisie športu, mládeže a telesnej 

výchovy MsZ všetkých prítomných a oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Uviedol, že 

zamieňa poradie bodov 2. a 3. Najskôr Komisia prerokuje bod 3. Plnenie hospodárskeho 

a sociálneho programu rozvoja mesta Galanta. 

 

S navrhnutým programom zasadnutia všetci prítomní členovia komisie jednomyseľne súhlasili. 

 

 

 

Bod č. 1)  Informácia o príjmoch SŠZ za september a október 2017 
Písomná správa bola zaslaná elektronicky. 

 

Mgr. Zsolt Barczi – odovzdal slovo riaditeľovi SŠZ. 

Štefan Varga – uviedol predmetný materiál, informoval o začínajúcej sa hlavnej sezóne v ŠH. 

Nadchádzajúci víkend začína súťaž JUDO, potom nastupuje tím futbalovej prípravky. Nadviazala 

sa aj spolupráca so Slovenským zväzom pozemného hokeja, po určení definitívneho programu sa 

zašlú pozvánky na prezentáciu Komisii ŠMaTV. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante informáciu o príjmoch SŠZ         

za september a október 2017 jednomyseľne berie na vedomie. 

 

 

Bod č. 2) Plnenie hospodárskeho a sociálneho programu rozvoja mesta Galanta za rok 2016  

Materiál bol zaslaný elektronicky. 

 

Mgr. Zsolt Barczi – predložil materiál so zrealizovanými aktivitami ktorý vypracovala  Mgr. Lívia 

Gešková vedúca OSS aj s popisom tabuľky. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ v Galante Vyhodnotenie PHSR mesta 

Galanta za rok 2016 - oblasť športu    s c h v á l i l a    bez pripomienok a  jednomyseľne             

o d p o r ú č a    ho  v predloženej podobe zapracovať do Vyhodnotenia PHSR mesta Galanta 

za rok 2016 a následne ho predložiť na rokovanie MsZ v Galante. 



 

 

2 

 

 

 

 

 

Bod č. 3) Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2018 – oblasť športu 

 

Mgr. Zsolt Barczi – uviedol materiál – tabuľku rozpočtu na rok 2018, ktorý vypracovala vedúca 

OSS Mgr. Lívia Gešková a vyjadril spokojnosť s navrhovanými výškami finančných čiastok. 

Mgr. Jozef Gál – informoval sa ako sa vyvíjajú cyklistické aktivity organizované mestom.  

Štefan Varga – cykloakcie sú na vzostupe, ľudia sú nadšení a majú záujem, o čom svedčí aj čím 

ďalej tým vyššia účasť verejnosti. 

Mgr. Jozef Gál – navrhol menšie úpravy v rozdelení financií na akcie pod záštitou mesta, na ktorej 

sa po rozprave komisia dohodla nasledovne: 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante Návrh rozpočtu na rok             

2018 – oblasť športu  s c h v á l i l a  s  nasledujúcou pripomienkou  a  predložený  návrh  

jednomyseľne   o d p o r ú č a   predložiť na rokovanie MsZ v Galante. 

 

Športové súťaže organizované MsÚ                       -   11 200 € 

36. Beh Galantou – Beh oslobodenia              +700 €                8 700 € 

„Do práce na bycikli“                                                  -        800 € 

„Európsky týždeň mobility“                                     -        700 € 

„Do školy bezpečne“                                            -                   500 € 

„O pohár mesta Galanta“                                - 700 €        500 € 

 

 

Bod č. 4) Rôzne 

Elektronicky doručené materiály: 

Žiadosť Slovenského zväzu cyklistiky 

Plán na vybudovanie terénnej cyklistickej dráhy typu „Pumptrack“ v meste Galanta  

Predložený materiál predsedom: 

List od Silvie Szokolovej 

 

Mgr. Zsolt Barczi – predložil materiál od pána primátora ohľadom Medzinárodných cyklistických 

pretekov OKOLO SLOVENSKA a otvoril rozpravu k možnej organizácii a prípadnému 

financovaniu z rezervy dotácií pre športové kluby.  

Peter Tomič – je to obrovská akcia a obnáša obrovské úsilie na prípravu.. 

Roman Kollárik – rozpočet je schválený pre OZ, nebol by rád keby sa tie financie rozdali inam. 

Mgr. Jozef Gál – financie sú určené pre športovcov na území mesta Galanta. Robia dobré meno 

mestu a potrebujú ich športové kluby. Rozhodne to finančne podporovať nebude. 

Mgr. László Benkovics – zámer podporuje, ale zdroje by sa mali zohnať odinakiaľ, z rozpočtu 

športu vôbec nie. 

 

4 – hlasovali za 

2 – sa zdržali hlasovnia 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante prerokovala žiadosť slovenského 

zväzu cyklistiky, ktorú berie na vedomie a  o d p o r ú č a   MsZ  predložiť návrh finančného 

zabezpečenia z rozpočtu mesta 2018,  súčasne s  organizačným zabezpečením celého podujatia 

aj s personálnymi návrhmi. 
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Mgr. Zsolt Barczi – predložil materiál - plán na vybudovanie terénnej cyklistickej dráhy typu 

„Pumptrack“ v meste Galanta a poprosil o uvedenie materiálu riaditeľa SŠZ ŠtefanaVargu. 

Štefan Varga – je to dobrá aktivita, hľadá sa lokalita pre vybudovanie dráhy. Pozdáva sa im plocha 

areálu ZŠ Štefánikova, prípadne voľné plochy pri sídlisku West... Navrhol by pozvať dotknutých 

a požiadať ich o prezentáciu. 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante prerokovala plán na vybudovanie 

terénnej cyklistickej dráhy typu „Pumptrack“ v meste Galanta a   d o p o r u č u j e   pozvať 

zástupcov jednotlivých združení odprezentovať a prediskutovať tento zámer na najbližšie 

zasadnutie komisie. 

 

Mgr. Zsolt Barczi – prečítal list od pani Silvie Szokolovej  a otvoril rozpravu. 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante prerokovala obsah predmetného 

listu a jednohlasne žiada vedúcu OSS aby predložila návrh na optimalizáciu spolupráce medzi 

OSS MsÚ Galanta a OZ MAS. 

 

Mgr. Zsolt Barczi – na ďalšie zasadnutie komisie by mal byť pozvaný pán Martin Bača s modelom 

o prerozdeľovaní financií. 

 

2 - hlasovali za 

4 - sa zdržali hlasovania 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante si váži tento zámer, ale nakoľko 

súčasný systém je funkčný a overený, komisia na základe hlasovania tento bod nezaradila           

do programu svojho ďalšieho zasadnutia. 

 

 

Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

                                                                                                     Mgr. Zsolt Barczi  v. r.  

                   predseda komisie 

 

 

 

V Galante 08.11.2017  

Zapísala: K. Forrová  

 


